
Protokół Nr 18/09
z posiedzenia Komisja Rewizyjna

w dniu 18 marca 2009 roku.

Miej sce posiedzenia: Urząd Miej ski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:30, zakończono o 16:20.
Przewodniczyła: Romuald Woronowicz - Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego w Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Podlaskiego
z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w
Sokółce Pana Tomasza Grynczela.

4. Projekt uchwały w sprawie wnIesIenia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Podlaskiego
z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w
Sokółce Pana Roberta Rybińskiego.

5. Projekt uchwały w sprawie Pani Zofii Laskowskiej na Dyrektora Szkoły Podstawowej
w Janowszczyźnie.

6. Projekt uchwały w sprawie Pani Barbary Gieniusz na Dyrektora Szkoły Podstawowej
w Janowszczyźnie.

7. Projekt uchwały w sprawie Pana Stanisława Klimaszewskiego na Burmistrza Sokółki.
8. Ustalenie sposobu kontroli sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sokółka za

2008 rok, pod kontem udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sokółki.
9. Wolne wnioski.

Ad.1
Przewodniczący zaproponował przesumęcle punktów dotyczących skarg na początek.
Zaproponował następujący porządek.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie Pani Zofii Laskowskiej na Dyrektora Szkoły

Podstawowej w Janowszczyźnie.
4. Projekt uchwały w sprawie Pani Barbary Gieniusz na Dyrektora Szkoły

Podstawowej w Janowszczyźnie.
5. Projekt uchwały w sprawie Pana Stanisława Klimaszewskiego na Burmistrza

Sokółki.
6. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego w Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody
Podlaskiego z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady
Miejskiej w Sokółce Pana Tomasza Gryncze1a.

7. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody



Podlaskiego z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady
Miejskiej w Sokółce Pana Roberta Rybińskiego.

8. Ustalenie sposobu kontroli sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sokółka za
2008 rok, pod kontem udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sokółki.

9. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół z poprzedniego
posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie Pani Zofii Laskowskiej na Dyrektora Szkoły Podstawowej w
Janowszczyźnie.
Dyrektor SP w Janowszczyźnie Pan Janusz Pawłowski ustosunkował się do skargi Pani
Laskowskiej, twierdząc że jest bezzasadna a zarzuty w niej zawarte są niejasne i nie poparte
faktami. Wyjaśnił że na początku roku zostało zorganizowane w szkole spotkanie z Rada
Rodziców, na którym Dyrektor pomógł przygotować plan pracy Rady Rodziców.
Wielokrotnie zwracał się on do Rady Rodziców z prośbą o pomoc w organizacji imprez,
majówek dla dzieci, a środki na ten cel pochodziły ze środków Klubu.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał art. 53 i art. 54 ustawy o systemie oświaty,
który mówi o kompetencjach Rady Rodziców.
Pani Zofia Laskowska wyjaśniła, że jako Przewodnicząca Rady Rodziców nie była
zapraszana do organizacji tych imprez i nie wiedziała co się dzieje w szkole. Wyjasniłą
również że nikt jej nie poinformował Dodała również że jedna z nauczycielek żaliła się bo
Dyrektor nazwał ją ,Judaszem".
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot wyjaśnił, że jest tu pewnie nieporozumienie co do
funkcjonowania Rady Rodziców. Dyrektor powinien pokazać jakie są kompetencje Rady
Rodziców i zrobił to na początku roku a jeśli to nie wystarczy to Pani Przewodnicząca
powinna sama się tym zainteresować co należy do jej obowiązków. Dodał również Rada
Rodziców jest organem opiniującym.
Radny S.Mucuś zapytał skąd Dyrektor wziął środki na organizację majówki dla dorosłych.
Dyrektor SP Janwoszczyzna J.Pawłowski wyjaśnił że Klub zdobywa środki na organizację
imprez dla dzieci ale w te działania są również zaangażowani dorośli m.in drużyna piłkarska
gdzie zarejestrowanych w 2008 roku było 35 zawodników.
Przewodniczący K.Rewizyjnej zwrócił uwagę że Komisja Rewizyjna nie może zajmować się
sprawami Prezesa LUKS, bo nie leży to w jej kompetencji i nie jest przedmiotem skargi.
Pani Zofia Laskowska zarzuciła że nikt nie zajął się jej pismem z dnia 28 sierpnia.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że data 28 sierpnia jest datą powołania przez
Kuratora Oświaty Dyrektora w SP w Janowszczyźnie i pismo złożone przez Panią było
złożone za późno. To w Pani obowiązkach leży zapoznanie się z zasadami pracy Rady
Rodziców, ajeśli się czegoś nie wie to należy się zwrócić z pomocą do Dyrektora.
Przewodniczący K.Rewizyjnej dodał, że tu potrzebna jest dobra wola obu stron
Dyrektor SP Janowszczyzna J.Pawłowski potwierdził, że zależy mu na zgodzie i współpracy.
Pani Zofia Laskowska dodała, ze najbardziej męża jej skrzywdził.
Przewodniczący K. Rewizyjnej zwrócił uwagę że Komisja nie może zajmować się sprawą
męża skarżącej.



Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił skarżącej że jeśli nie chce Pani rozmawiać z
Dyrektorem to należy pisać pisma.
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby uznać skargę za niezasadną, ze względu na brak
współpracy między Dyrektorem a Przewodniczącą Rady Rodziców.
Radny L.Gutowski zapytał Pani Laskowskiej czy składa tą skargę w imieniu Rady Rodziców
czy w swoim imieniu.
Pani Zofia Lakowska odpowiedziała że w swoim imieniu.
Radny L.Gutowski zaproponował również, żeby uznać że skarga jest niezasadna.,
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot zobowiązał się do próby rozwiązania tego konfliktu między
Dyrektorem a Przewodnicząca Rady Rodziców.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o uznanie skargi za niezasadnej .
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o uznanie skargi za niezasadnej.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie Pani Barbary Gieniusz na Dyrektora Szkoły Podstawowej w
Janowszczyźnie.
Pani Barbara Gieniusz nie wyjaśniła więcej odnośnie skargi.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot odczytał pismo, które wpłynęło do Burmistrza w dniu
dzisiejszym- w załączeniu do protokołu.
Pani Gieniusz wyjaśniła, że ma dzieci które musze iść 2 km. Do szkoły przez ruchliwą trasę.
Jest zbywana tym, że nie ma odległości do szkoły od której już szkoła musi dowozić. Dzieci
nie chodzą do szkoły bo nie ma środków na to żeby je dowieść.
Radny L.Gutowski dodał, że ustawa mówi że dowozi się dzieci powyżej 3 km do klas I-IV a
powyżej 4 km w klasach V-VI. A dzieci Pani Gieniusz są w klasach od I-VI.
Przewodniczący K.Rewizyjnej wyjaśnił, że Komisja nie powinna się zajmować sprawą
dowożenia dzieci.
Dyrektor SP w Janowszczyźnie wyjaśnił, że Pani Gieniusz byłą zapraszana na rozmowę
odnośnie organizacji dowożenia dzieci.
Radny J.Wierzbicki zaproponował, aby Gieniusz zwróciła się do OPS o zapomogę na te
dowożenie dzieci.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że OPS nie ma środków na dowożenie dzieci.
Radny S.Mucuś dodał, że Dyrektor Szkoły powinien pomagać rodzinie i zapytał co Dyrektor
zrobił, dla tej rodziny, w jaki sposób pomógł.
Dyrektor SP Janowszczyzna J.Pawłowski wyjaśnił, że sprawa Pani Gieniusz zajmowano się
już kilka lat temu, wielokrotnie spotykałem się aby doradzić jak uzyskać środki i pomoc.
Kilka lat temu nieznajomy Pan zadzwonił, z prośbą o wskazanie rodziny której on by mógł
pomagać. Została wskazana rodzina Pani Gieniusz.
Przewodniczący Komisji zapytał Pani Gieniusz o co chodziło w skardze odnośnie
piętnowania dzieci.
Pani Gieniusz wyjaśniła, że Dyrektor kazał obniżać stopnie za zachowanie dla dzieci i
najmłodsze które chodzi do Klubu Przedszkolaka nie otrzymuje posiłków.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że nie ma dożywiania w Klubie Przedszkolaka,
jedynie rodzice załatwiają wyżywienie we własnym zakresie.
Radny S.Kozłowski zaproponował, aby rozwiązać kwestie dożywiania tych dzieci, bo tu
potrzebna jest tylko dobra wola dwóch stron.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że jest problem z tym, że opiekunka całej grupy w
Klubie Przedszkolaka będzie musiała zostawić cała grupę i sprowadzać to jedno na posiłek.
Dodał również, że zobowiązuje się do rozwiązania sprawy dowożenia i dożywiania dzieci
Pani Gieniusz.



Przewodniczący zaproponował, aby uznać skargę za niezasadną, i zobowiązać Burmistrza i
Dyrektora SP w Janwoszczyźnie do rozwiązania sprawy dożywiania i dowożenia dzieci Pani
Gieniusz.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie Pana Stanisława Klimaszewskiego na Burmistrza Sokółki.
Skarżącego Pana Stanisława Klimaszewskiego nie było.
Przewodniczący Komisji odczytał proponowany projekt uchwały.
Dyskusji nie było.
Komisja jednogłośnie wydała opinię odnośnie projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Podlaskiego z dnia 4 marca 2009 r. w
sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Tomasza Grynczela.
Dyskusji nie było.
Radny Gutowski oświadczył, że nie będzie brał udziału w głosowaniu.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Białymstoku na Zarządzenie Zastępcze Wojewody Podlaskiego z dnia 4 marca 2009 r. w
sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Roberta Rybińskiego.
Dyskusji nie było.
Radny Rybiński oświadczył że nie będzie brał udziału w głosowaniu.
Radny Gutowski oświadczył, że nie będzie brał udziału w głosowaniu.
Komisja 3 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.8
Ustalenie sposobu kontroli sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2008 rok,
pod kontem udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sokółki.
Radny S.Kozłowski zapytał odnośnie wniosku z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pismo Burmistrza wyjaśniające w tej sprawie.
Radny S.Kozłowski zapytał dlaczego o tych inwestycja nie było mowy w sprawozdaniach
między sesjami ani w budżecie. Chodzi o formalność. Dodał, że Komisja stanowi Komisję
Rewizyjną i nie można akceptować łamania prawa.
Radny L.Gutowski dodał, że nikt nie mówi, że ta inwestycja była niepotrzebna ale chodzi o to
żeby się trzymać przepisów.
Radny S.Kozłowski powiedział, również że jest to lekka recydywa bo w poprzedni roku też
wykryto nieprawidłowości ale nikt dalej tego nie ciągnął.
Przewodniczący Komisji zaproponował przegłosowanie wniosku radnego Kozłowskiego o
skierowanie zapytania do Prezesa RIO czy te inwestycje były zgodne z prawem.
Komisja 2 głosami "Za" przy 3 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" odrzuciła wniosek.
Komisja postanowiła spotkać się na początku kwietnia i sporządzić opinie oraz wniosek
odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu.



Wolne wnioski.
Wolnych wniosków nie było.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Romuald Woronowicz



Lista obecności
Komisji Rewizyjnej
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